

AEON

乙巳

永旺年年

利是封換領



Red Packet Redemption



購物滿 \$300 免費換領 For FREE
Upon purchase of

換領日期: 2025年1月8日起至換罄即止
Redemption Period: 8th January 2025 onwards. While stock lasts.

換領辦法

由2025年1月8日起(至換罄為止), 於全線AEON 累積購物每滿\$300(以AEON收銀機印即日白色折實發票計), 可於購物當日 免費換領「永旺年年利是封」1包(每包10枚), 購物滿\$600可換領2包, 如此類推。每人每次最多可換領利是封3包。

Redemption Method

From 8th January 2025 onwards while stock lasts, customers who make accumulative purchase of every \$300 (white receipt issued by AEON cash registers net amount in same day) in AEON Stores are entitled to redeem a pack of AEON Red Packet (10pcs/pack) for FREE on the day of purchase, 2 packs upon purchase of \$600 and so on. Each customer can redeem 3 packs at maximum of Red Packet per time.

- *圖片只供參考。
- *數量有限, 換完即止。
- *須受有關條款及細則約束, 詳情請與店內職員查詢。
- *如有任何爭議, 永旺(香港)百貨有限公司保留最終決定權。

- *Photos are reference only.
- *Red Packets are available while stock lasts.
- *Terms and conditions apply. For details, please contact our staff.
- *AEON Stores (HK) Co., Ltd. reserves the right of making final decision on the above promotion in case of any disputes.

*本廣告之商品均有充足貨源, 若因顧客反應熱烈而售罄, 敬請顧客原諒。所有圖片只供參考, 商品內容及價格如有更改, 恕不另行通知。